

# 中文

80mm

## 正面

### 儿童视频对讲机 使用说明书



60mm

#### 一、外观及功能描述



- 1-模式键/返回键
- 2-天线
- 3-摄像头
- 4-显示屏
- 5-音量增大/上键
- 6-音量减小/下键
- 7-电源开关
- 8-MIC孔
- 9-对讲键/确认键
- 10-Type-C接口
- 11-充电指示灯
- 12-挂绳孔
- 13-喇叭
- 14-向左移动键
- 15-向右移动键

#### 二、按键基本功能操作

- 1) 短按上下键左右移动在界面选择想要的功能
- 2) 选定功能后, 请按确认键(呼叫键)进入
- 3) 退出该功能, 请按返回键(模式键)退出
- 4) 长按“+”键, 音量加大。长按“-”键, 音量减小。
- 5) 按住“/ok”键, 进行语音对讲, 本机语音为单向通道传输, 只有当讲话方结束松开对讲按键后, 对方才能按住对讲键进行语音发送。

#### 三、开机与关机功能

拨动“电源开关”, 向上拨动为开机, 向下拨动为关机。将电源开关向上拨动时, 会出现六宫格主界面, 如下图:



- 1- 视频对讲
- 2- 微聊模式
- 3- 照相模式
- 4- 相册模式
- 5- 主题模式
- 6- 游戏模式

#### 四、主菜单界面六大功能详解:

##### 1. 视频对讲

a. 短按对讲键(确认键)进行呼叫, 然后再长按呼叫键等待对方接听。接听方只需短按呼叫键即可接通; b. 长按呼叫键, 进行对讲; c. 短按音量“+/-”增大或减小音量; d. 长按音量“+/-”切换视频窗口显示; e. 长按模式键, 可切换魔音(魔音分为四种: 原音/孩童/机器人/成人); f. 短按模式键, 返回主菜单。

#### 2. 微聊

进入微聊页面后, 底部有五个功能可选, 从左到右分别为: 表情包、语音对讲、音乐、拍照、图片。如下图所示:



##### 1) 表情包操作:

短按音量+/-左右移动选择表情, 按确认键/呼叫键发送。

##### 2) 语音对讲操作

长按进行语音对讲, 长按说话, 松手结束并发送。

##### 3) 音乐操作

短按音量+/-左右移动选择音乐, 按确认键/呼叫键发送。

##### 4) 拍照操作

进入拍照界面, 按确认键/呼叫键拍照并直接发送。

##### 5) 图片操作

进入图片界面, 短按音量“+/-”左右移动选择图片, 按确认键发送。

##### 3. 拍照:

进入拍照界面, 按确认键/呼叫键拍摄

##### 4. 相册:

a. 进入相册界面, 短按音量+/-左右移动选择图片, 按确认键/呼叫键查看图片 b. 长按“确认键”开启删除选项, 按向左向右选择删除类型(全部/单张), 短按“确认键”进行删除。c. 按模式键/返回键退回主菜单。

##### 5. 主题模式:

短按对讲键(确认键)进入主题模式, 短按向左/向右键选择想要的主题, 并按确认键。

6. 游戏模式: 短按(确认键)进入游戏模式, 选择双人模式, 短按左右移动键选择想要出的图标 并按“确认键”。

#### 五、充电指示

- a. 取用本机配置充电线, 连接充电器, 电源指示灯“红色灯”亮, 当充满电后, 充电指示灯自动熄灭。
- b. 充电器适配规格: 5V/1A。
- c. 首次使用本产品, 请先给产品进行充满电。

#### 六、产品开机与自动关机功能

本产品开机后就进入工作状态; 无论使用与否都会一直处于工作状态, 当产品处于低电状态将自动关机, 如停止使用请将拨动开关至“OFF”状态, 如需要重新启动产品, 只需要将电源拨动开关先拨到“OFF”, 再拨到“ON”就可以正常启动了。

#### 七、产品配对与连接方式:

本产品是采用 WIFI2.4G 发射与连接模式; 每一个包装内包含两个对讲机, 且已经完成配对, 这两个对讲机不能与其他机器连接使用。若购买了多套产品, 则只能以套为单位一对一的连接, 不能同时多个产品相互连接使用。

#### 八、注意事项:

- a. 本产品适合户外使用。
- b. 本机不防水
- c. 产品室内距离以图像不卡顿为准。

#### 九、产品规格

显示屏	2.0 Inch IPS
CMOS 像素	30W
电池容量	3.7V 400-650mAh
USB接口	Type-C
操作温度	-20°C~60°C
存储温度	-30°C~70°C
电源	5V/1A
产品尺寸	124mm*54mm*23mm

CE FC RoHS Made in China

# 英文

EN

### VIDEO WALKIE-TALKIE USER'S MANUAL



#### 1. Appearance and functional description



- 1- Mode key/Return key
- 2- Antenna
- 3- Camera
- 4- Display Screen
- 5- Volume up/up button
- 6- Volume Down/Down Button
- 7- Power switch
- 8- MIC hole
- 9- intercom button/confirm button
- 10- Type-C interface
- 11 Charging indicator light
- 12- Rope hole
- 13- Speaker
- 14- Left Move Key
- 15- Right arrow key

#### 2. Basic button function operation

- 1) Short press the up and down keys and move left and right to select the desired function on the main interface
- 2) After selecting the function, please press the confirm button (call button) to enter
- 3) To exit this function, please press the return key (mode key) to exit
- 4) Long press the “+” key to increase the volume. Long press the “-” key to decrease the volume.
- 5) Press and hold the “/ok” key for voice communication. The local voice is transmitted through a one-way channel, and only when the speaker releases the intercom button can the other party press and hold the intercom button for voice transmission.

#### 3. Power on and off functions

Turn the “power switch” upwards to turn on, and downwards to turn off. When the power switch is turned up, a six grid main interface will appear, as shown below:

- 1- Video intercom
- 2- WeChat mode
- 3- Camera mode
- 4- Album Mode
- 5- Theme Mode
- 6- Game Mode



#### 4. Detailed explanation of the six major functions of the main menu interface:

##### 1-Video intercom

a. Short press the intercom button (confirm button) to make a call, then long press the call button and wait for the other person to answer The recipient only needs to press the call

button briefly to connect; b. Long press the call button to initiate intercom communication; c. Short press the volume button “+/-” to increase or decrease the volume; d. Long press the volume button “+/-” to switch the video window display; e. Long press the mode key to switch between magic sounds (magic sounds are divided into four types: original sound/child/robot/adult); f. Short press the mode key to return to the main menu

##### 2-WeChat

After entering the WeChat page, there are five functions to choose from at the bottom, from left to right: emoticons, voice intercom, music, photography, and pictures. As shown in the following figure:



##### (1) Emoji operation:

Short press the volume+/- left and right to select the expression, press the confirm/call button to send

##### (2) Voice intercom operation

Long press for voice intercom, long press to speak, release to end and send

##### (3) Music operation

Short press the volume+/- left and right buttons to select music, press the confirm/call button to send

##### (4) Photography operation

Enter the photo interface, press the confirm/call button to take a photo and send it directly

##### (5) Image manipulation

Enter the image interface, briefly press the volume button “+/-” to move left and right to select the image, and press the confirm button to send

##### 3-Take photos:

Enter the photo interface and press the confirm/call button to take a photo

#### 4- Album:

Enter the album interface, short press the volume “+/-” to move left and right to select pictures, press the confirm/call button to view pictures. b. Long press the “confirm” button to enable the deletion option, press left or right to select the deletion type (all/single), short press the “confirm” button to delete

c. Press the mode/return key to return to the main menu

##### 5-Theme mode:

Short press the intercom button (confirm button) to enter the theme mode, short press the left/right button to select the desired theme, and press the confirm button

##### 6-Game mode:

Short press (confirm key) to enter the game mode, select the two player mode, short press the left and right movement keys to select the desired icon and press the “confirm key”.

##### 5. Charging indicator

- a. Take the local charging cable, connect the charger, and the power indicator light “red light” will turn on. When fully charged, the charging indicator light will automatically turn off.
- b. Charger adaptation specifications: 5V/1A.
- c. Please fully charge the product before using it for the first time.

##### 6. Product power on/off and automatic shutdown function

This product enters the working state after being turned on; Whether used or not, the product will always be in working condition. When the product is in a low power state, it will automatically shut down. If you stop using it, please turn the toggle switch to the “OFF” state. If you need to restart the product, simply turn the power toggle switch to “OFF” first, and then to “ON” to start it normally.

#### 7. Product pairing and connection method:

This product adopts WIFI 2.4G transmission and connection mode; Each package contains two walkie talkies that have been paired and cannot be connected to other machines for use. If multiple sets of products are purchased, they can only be connected one-to-one in sets and cannot be used simultaneously.

##### 8. Attention:

- a. This product is suitable for outdoor use.
- b. This machine is not waterproof
- c. The indoor distance of the product shall be based on the image without any lag.

#### 9. Product specifications

display	2.0 Inch IPS
CMOS pixel	30W
battery capacity	3.7V 400-650mAh
USB port	Type-C
Operating temperature	-20°C~60°C
Storage temperature	-30°C~70°C
power supply	5V/1A
Product dimensions	124mm*54mm*23mm

CE FC RoHS Made in China